
 
 

Informationsbrev om kameraövervakning 
 
Hej! 
 
Bakgrund 
Styrelsen har under ett antal år periodvis fått in synpunkter och klagomål från medlemmar angående 
skadegörelse av och inbrott i bilar. Det handlar om avsågade katalysatorer, inbrott i firmabilar och att vissa bilar 
utsätts för skadegörelse genom stulna karossdetaljer m.m. Vi har kontinuerligt stämt av med de rapporter vi får 
in från Polisen inom ramen för Grannsamverkan och då inte kunnat utläsa att vårt område är särskilt utsatt. 
Den statistiken tar dock bara hänsyn till polisanmälda händelser. Återkopplingen från medlemmarna har dock 
fortsatt. Vissa andra problem har också tilltagit, exempelvis nyttjande av våra sopkärl och containrar för 
slängande av byggskräp. 
 
Mot denna bakgrund har styrelsen undersökt möjligheten att stävja problematiken med kameraövervakning, 
ett arbete som nu håller på att slutföras. Detta brev syftar till att informera er som medlemmar om det 
viktigaste. 
 
Översikt 

• Kameraövervakningen kommer endast att ske på parkeringsytorna, både den stora och den lilla. 
• Kamerorna är fast monterade och kan inte fjärrstyras för att följa en enskild bil eller person. 
• Videomaterialet sparas hos en leverantör en kortare period och studeras inte om inte om inte en 

händelse anmäls (t.ex. stöld eller skadegörelse). 
• Övervakningen är inte tillstånds- eller anmälningspliktig till Integritetskyddsmyndigheten. 
• Kamerornas blickfång justeras så att så lite som möjligt av ytor utanför parkeringsytorna kommer med 

i bild (t.ex. gräsmattor, hus, gångvägar m.m.) Ytor som ändå kommer med kommer att ”blankas” 
permanent i mjukvaran för den aktuella kameran (se bildexempel). 

• Leverantören följer de riktlinjer som finns kopplat till kamerabevakningslagen, GDPR och vid var tid 
gällande allmänna råd från Integritetskyddsmyndigheten. 

• Leverantören är etablerad och har avtal med bl.a. Preem, 7-eleven, McDonalds m.fl. 
• Skyltar kommer att sättas upp vid infart till parkeringsytorna (se bildexempel). 
• Sist men kanske viktigast: utrustningen är inte till för att Föreningen ska hålla uppsikt över området så 

att medlemmar och andra ”sköter sig”. Någon realtidsbevakning kommer inte att ske av, vare sig av 
Föreningen eller någon annan. Syftet är i första hand att förhindra eller avhålla från brott inom våra 
parkeringsytor och i andra hand att underlätta beivrandet av sådana brott.  

För den enskilde medlemmen 
Det viktigaste för den enskilde medlemmen är att anmäla brott eller annan skadehändelse till Polisen (som 
tidigare) men också att meddela kansliet, så att Föreningen kan meddela vår leverantör att det finns en 
händelse som ska sparas så att materialet vid behov kan överlämnas till Polis eller annan aktör. 
 
Bildexempel på nästa sida. 
 
Med vänlig hälsning 
Styrelsen 
  



Exempel 1, ”blankning” 

 
 
 
 
 
Exempel 2, skyltning 
 

 


